
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 262
Vil ministeren redegøre for de krav og pligter man skal leve op til som værge
og mener ministeren, at det er forsvarligt, i lyset af hvad det vil sige at være
værge for et andet menneske, at man tilsyneladende kan være værge for om-
kring 100 personer (jf. TV 2 Nyhederne kl. 19.00 den 24. november 2011)?
Hvis ministeren ikke mener, at f.eks. en advokat bør være værge for omkring
100 personer, hvad vil ministeren da gøre for at sikre at antallet af personer,
der har samme værge nedbringes i sådanne tilfælde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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